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Verslag 

 
Aanwezig: Vanwolleghem Katrien, Van Caelenberghe Patrick, Follens Ken, 
Verlinden Jan, Beckers Serge, De Staercke Jean-Pierre en Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Smedt Frank en De Vogelaer Eddy 
Afwezig:  

 

1. Samenstelling + tijdschema’s IC/BVV 2022 

De samenstelling en tijdschema’s zijn besproken en zullen deze maand gepubliceerd worden. 
Kleine aanpassing in het tijdschema van de BVV Masters landelijke 1 en 2 bij de kampnummers. 
Ook het tijdschema cad/sch bevat enkele kleine wijzigingen waardoor deze BVV een 
maximumduur van 7 uur heeft. 
 

2. Jaarplanning/werkplanning 2022 

De jaarplanning 2022 werd even overlopen. Op de AV 2022 moet er namelijk niet alleen een 
terugblik op 2021 worden gegeven per commissie, maar ook de jaarplanning/werkplanning 2022. 
 
Specifiek 2022 (uit het beleidsplan 2021-2024): 

• Verdere digitalisering en modernisering van een aantal principes. 
Dit is oa gebruik Atletiek.nu optimaliseren, lancering app, gebruik scanners veldlopen. 

• Uit de markt nemen van de “oude” wedstrijdadministratie (WV/MM). 
 

Terugkerende thema’s: 

• Federale winter- en zomerkalender 

• Veldloop- en indoorreglementen 

• Wedstrijdenprogrammering en sportreglementen 

• Evaluaties (IC, BVV en kampioenschappen) 

• Lastenboeken (IC, BVV en kampioenschappen piste/weg) 

• Organisatoren vastleggen (IC, BVV en kampioenschappen) 
 
Het online evaluatieformulier zal behouden blijven. De commissieleden willen het engagement 
aangaan dat er op elk Vlaams Kampioenschap iemand van hen aanwezig is die nadien dan een 
extra evaluatie kan maken. 
 

3. Ontvangen briefwisselingen 

• FLAC: zomerkalender 2022: quota is 11 meetings/club, zij hebben er 12 aangevraagd. 
FLAC vraagt enkele keren een open meeting met jeugd aan, hier kunnen ze dit altijd 
aanpassen naar een jeugdmeeting of een open meeting. Verschillende kernen hebben 
trouwens meerdere meetings aangevraagd. 
 
De commissie behoudt het maximum aantal van 11 meetings. De commissie heeft enkele 
jaren geleden al toegevingen gedaan door de kampioenschappen + BVV uit de quota te 
houden. 
 

• ZA: verplaatsing veldloop van 23/1 naar 27/2. 
Geen probleem om de veldloop te verplaatsen indien de club dit zou wensen. 
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4. Varia 

• Het lopende contract met Golazo voor het KVV veldlopen is met een jaar geschorst 
geworden wegens corona. Er dient voor volgende winter dus geen nieuw lastenboek 
opgesteld te worden. 

 

• Zijn de tablets verzekerd tegen schade na gebruik van een jurylid of medewerker? Dit 
valt niet onder de verzekering van de federatie via Ethias. Dit valt onder de verzekering 
‘Alle risico’s’ die clubs kunnen afsluiten voor schade aan clubmateriaal of materiaal van 
derden. 
 

• Is een groepsaankoop voor tablets via de federatie interessant? De prijs van goedkopere 
tablets ligt al redelijk laag en er zijn ontzettend veel aanbieders waardoor de federatie 
geen grote kortingen zal kunnen onderhandelen. Veel clubs hebben ondertussen 
trouwens al enkele tablets aangekocht. Clubs die geen tablets willen aankopen kunnen 
deze altijd lenen van de federatie of het provinciaal comité. 

 
 
 
Volgende vergadering op dinsdag 1 maart 2022 om 18u30 in Brussel. 
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